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Göteborgs Stads råd för funktionsrätt 
 

  

Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 1 (9) 

Tid: 13:00–15:30 
Plats: Kommunstyrelsens sal  
Paragrafer: 23–36 

Närvarande 
Ledamöter 
Anna Siitam Wadman (MP)    
Harriet Andreasson                (L) 
Louise Warenius (S)   
Maria Nilsson                         (C) 
Peter Svanberg                       (D) 
Birgitta Thörn                        (SD) 
 
Annika Lindström                  FGR/AA, andre vice ordförande, ordförande på mötet    
Denise Nydén Cresso FRG/SRF  
Gunbritt Stålberg FRG/Diabetesföreningen, via Teams från 14.00 §30 
Tord Hansson                         FRG/RTP  
Björn Lindquist                      FRG/RBU, via Teams  
Anders Andersson                  FRG/Strokeföreningen   
Robert Kindberg                     DHR, via Teams  
Malin Petersson                      FRG 

 

Övriga närvarande 
Frida Nowotny                       Valnämndens kansli, §28 
Isa Eklund Berglöw       Socialförvaltning Centrum, §29 
Ellinor Öjersson  Socialförvaltning Centrum, §29 
Sophie Edler Hongelin  Stadsmiljöförvaltingen, §31  
Patricia Anselmo   Stadsmiljöförvaltningen, §31 
Birgitta Strandin                     Stadsmiljöförvaltningen, §31 
Daniel Sandberg  Stadsmiljöförvaltningen, §31 
Lejla Selman    DHR, §31 
Alireza Alipour  SRF, §31 
 
Ola Hendar                            Stadsledningskontoret  
Stina Ogbonnaya                   Stadsledningskontoret  
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Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 2 (9) 

§23 
Mötet öppnas  
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

§24 
Upprop  
Ordföranden ropar upp ledamöterna 

§25 
Val av justerare  
Anders Andersson väljs att jämte ordföranden justera dagens protokoll.  

§26 
Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställs med följande övriga frågor:   

a) Marknadsföring av kommunstyrelsens rättighetsbaserade råd, Tord Hansson 
b) Dialogmöten om förslag till plan mot hedersrelaterat våld och förtyck, Stina 

Ogbonnaya    

§27 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.     

 
§28 
Dialog om EU-valet 2024               
Frida Nowotny, valnämndens kansli 

Frida Nowotny berättar om åtgärder valnämnden har vidtagit för att öka tillgängligheten i 
vallokalerna under EU-valet. Vidare redogör Frida för några planerade insatser och 
förändringar inför valen 2026 som införandet av ett digitalt röstkort. Frida undrar vad 
rådet har för tankar, synpunkter och förbättringsförslag när det gäller tillgängligheten i 
stadens vallokaler? Presentationen biläggs protokollet. 
 
Flera ledamöter anser att valnämnden har förbättrat sitt arbete avsevärt de senaste åren. 
Det är också positivt att valnämndens kansli utvärderar lokalerna efter valen eftersom 
många väljare med funktionsnedsätting väljer att förtidsrösta för att de inte vågar lita på 
att lokalerna är tillgängliga.   
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Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 3 (9) 

Tord Hansson undrar vad valnämnden har lärt sig av det senaste  
valet? 
 
Frida Nowotny svarar att kansliet ständigt lär sig och strävar efter att utveckla sitt arbete. 
Genom att ändra titel från incidentrapporter till förbättringsförslag fick de en helt annan 
respons från väljarna och betydligt fler svar.  
 
Peter Svanberg frågar vad det är för förbättringsförslag som har kommit in när  
det gäller tillgängligheten i vallokalerna?  
 
Frida Nowotny ger några exempel på synpunkter, de har bland annat handlat om  
kanter som har varit höga och svåra att ta sig över, handikapptoaletter som har varit låsta 
eller utrymmen som har upplevts som mörka. Frida berättar att lokalerna besiktas innan  
valen för att säkerställa tillgängligheten, men att det ändå kan uppstå hinder på själva 
valdagen på grund av att det exempelvis saknas nycklar till handikapptoaletten.  
 
Denise Nydén Cresso reagerar på att partners tillåts följa med in i röstbåset eftersom det  
ökar risken för att den som ska rösta utsätts för påverkan eller våld. Denise 
anser att det borde vara valarbetarnas uppgift att stötta den som behöver stöd för att kunna 
rösta.  
 
Frida Nowotny svarar att utgångpunkten är att den som röstar ska vara ensam i båset, men 
att väljare som behöver vägledning för att rösta har rätt att ha med sig ett eget biträde. 
Valarbetarna får inte ifrågasätta biträdet, men kan erbjuda stöd och hjälp på plats.  
 
Några andra frågor som ställs handlar om när kommunens lista över tillgängliga 
vallokaler uppdateras, om det kommer att vara möjligt att skriva ut det digitala röstkortet 
eller om den som har förtidsröstat kan ångra sig och rösta på ett annat parti på valdagen?  
 
När det gäller frågan om inventering av lokaler svarar Frida Nowotny att 
det arbetet påbörjas nu. Vidare berättar Frida att väljarna inte ska behöva ha med det 
digitala röstkortet till vallokalen, det ska räcka med giltig ID-handling. Det är även fullt 
möjligt att ändra sig fram till valdagen, men den som vill ändra sitt val behöver uppsöka 
sin egen vallokal.  
 
Flera ledamöter ställer även frågor som handlar om hur staden arbetar för 
att öka valdeltagandet i de grupper som röstar i liten eller ingen utsträckning? 
 
På de frågorna svarar Frida Nowotny att det uppdraget ligger på förvaltningen demokrati 
och medborgarservice. Valnämnden ansvarar för de lokaler som används i allmänna 
val samt för att anordna utbildning för alla röstmottagare som arbetar i lokalerna i 
samband med valen.  
 
Tord Hansson föreslår att rådet bjuder in demokrati och medborgarservice till en 
uppföljande dialog.  
 
Övriga ledamöter är positiva till förslaget.  
 
Ordförande tackar Frida Nowotny för hennes medverkan och avslutar dialogen.  
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Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 4 (9) 

§29 
Dialog om samverkan angående Göteborgs Stads folkhälsoarbete                          
Isa Eklund Berglöw och Ellinor Öjersson, socialförvaltning centrum 
 
Isa Eklund Berglöw och Ellinor Öjersson berättar om sitt uppdrag 
och presenterar några exempel på pågående folkhälsoarbete i Göteborg. Personer med 
funktionsnedsättningar är en av de grupper som utvecklingsledarna folkhälsa har 
identifierat som särskilt sårbara för ohälsa. Isa och Ellinor undrar hur de skulle kunna 
samverka med rådet för att stärka stadens folkhälsoarbete? Ett förslag är att 
skapa en referensgrupp för folkhälsofrågor. Ett annat alternativ är att ledamöter från rådet 
deltar på stadsområde centrums operativa samverkansforum för folkhälsoarbete. Under 
våren och början av hösten kommer de att bjuda in till två möten, ett om föräldrastöd för 
föräldrar som har funktionsnedsättningar och/eller barn med funktionsnedsättningar och 
ett annat möte om att tillgängliggöra/ främja merutnyttjande av 
befintliga resurser, lokaler, anläggningar och kontakter för att nå ut bredare till 
målgruppen. Presentationen i sin helhet biläggs protokollet.  
 
Annika Lindström berättar att det tidigare funnits folkhälsoråd som staden har samordnat. 
Annika tycker att det är positivt att frågan tas upp igen. På förmötet som ledamöterna från 
civilsamhället har inför varje rådssammanträde lyftes att det är viktigt att det finns med 
personer från alla de rättighetsbaserade råden i en sådan referensgrupp.  
Flera ledamöter anser att det finns en del utmaningar med att skapa en stadigvarande 
referensgrupp för folkhälsoarbetet. Dels kan det bli svårt att hitta engagerade personer 
som inte redan sitter i något annat råd eller referensgrupp. Dels finns det en risk att 
samma frågor diskuteras i flera olika forum. Råd för funkfunktionsstödsfrågor har 
exempelvis haft föräldrastöd som ett tema på ett av sina rådsmöten.  

Denise Nydén Cresso föreslår att referensgruppen för folkhälsofrågor knyts till Råd för 
funktionsstödsfrågor eftersom folkhälsoarbetet ligger närmare det rådets ansvarsområden.  

Tord Hansson föreslår att utvecklingsledarna tar kontakt med Samverkansgruppen för 
fysisk tillgänglighet när det gäller dialogen om att tillgängliggöra arenor och lokaler.   

Samordnaren Stina Ogbonnaya förmedlar kontaktuppgifter till samordnarna för de andra 
råden och samverkansgrupperna. 

Annika Lindström anser att båda förslagen är tillämpbara. Eftersom en referensgrupp 
aldrig kommer att kunna bli tillräckligt representativ för att fånga mångfalden av behov 
och livssituationer är det viktigt att hitta flera sätt att inhämta synpunkter från 
målgruppen.  

Ordförande tackar Isa och Ellinor för deras medverkan och avslutar diskussionen.  
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Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 5 (9) 

§30  
Information om inbjudan att delta i arbetsgrupp för att utveckla 
goteborg.se    
 
Stina Ogbonnaya berättar att demokrati och medborgarservice söker deltagare till en 
arbetsgrupp som ska testa olika förslag till förbättringar av stadens webbplats 
goteborg.se. Eftersom rådet tidigare har haft synpunkter på webbsidan vill förvaltningen 
gärna ha med ledamöter från rådet och/ eller andra personer från rörelsen.  
Gunbritt Stålberg, Tord Hansson, Denise Nydén Cresso, Anders Andersson och Malin 
Petersson anmäler sitt intresse att delta i sen sådan arbetsgrupp. Robert Kindberg kommer 
att återkomma med namn på personer från DHR som kan delta i arbetsgruppen.  
Annika Lindström föreslår att om det finns fler i rådet som är intresserade av att delta i 
arbetsgruppen så kan de höra av sig till Annika.  
 
Beslut  
Göteborgs Stads råd för funktionsrätt beslutar att utse följande personer till att delta i en  
arbetsgrupp för att förbättra Göteborgs Stads digitala kanaler: Gunbritt Stålberg, Tord 
Hansson, Denise Nydén Cresso, Anders Andersson och Malin Petersson 

§31 
Besök av Färdtjänstens råd för funktionshinderfrågor   
Sophie Edler Hongelin, Patricia Anselmo, Birgitta Strandin och Daniel Sandberg, 
stadsmiljöförvaltningen samt Lejla Selman, DHR och Alireza Alipour, SRF 
 
Sophie Edler Hongelin och Daniel Sandberg från stadsmiljöförvaltingen, Alireza 
Alipour, SRF och Lejla Selman från DHR berättar om Färdtjänstens råd för 
funktionshinderfrågor. Färdtjänstens råd för funktionshinderfrågor är ett forum för 
samråd och informationsutbyte mellan intresseorganisationer inom 
funktionshinderområdet samt pensionärsorganisationer och politiker i nämnden med 
ansvar för frågorna. I rådet sitter representanter från DHR, SRF och Seniorerna Göteborg 
(SPF). FRG och RBU har nominerat varsin representant till rådet. Föreningar vill föreslå 
ledamöter till rådet är välkomna att utse en representant och skicka 
styrelseprotokoll som styrker beslutet till samordnaren för rådet. Några exempel på 
frågor som rådet har drivit är nya avgiftssystemet för färdtjänsttaxor, upphandling av 
serviceresor och utredning av serviceresor i egen regi. Presentationen i sin helhet biläggs 
protokollet.  
 
Ordet lämnas fritt 

Tord Hansson undrar vilka de viktigaste frågorna är inför valet 2026? 

Alireza Alipour svarar att den i särklass viktigaste frågan är resebegräsningen som 
rörelsen menar behöver tas bort. En annan viktig fråga är resegarantin. Den som missar 
sitt tåg eller en aktivitet på grund av att färdtjänsten är sen eller uteblir bör ha rätt till 
kompensation.  
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Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 6 (9) 

 

Denise Nydén Cresso instämmer och tillägger att systemet behöver ses över. Som det är 
nu avstår personer som har färdtjänst från att åka med på aktiviteter som föreningarna 
anordnar eftersom de behöver spara på sina resor. 

Louise Warenius meddelar att de 5 miljoner som det rödgröna styret har avsatt i 2025 års 
budget till att öka antalet fritidsresor är en permanent satsning. Louise berättar att hon 
hädanefter kommer att vara ersättare i Färdtjänstens råd för funktionshinderfrågor.  

Peter Svanberg frågar hur relationen mellan Råd för funktionsstödsfrågor och 
Färdtjänstens råd för funktionshinderfrågor ser ut?  

Alireza Alipour menar att det är viktigt att råden arbetar tvärgruppsbaserat. Det är upptill 
politikerna att ta de kontakter som behövs utifrån fråga och sakområde. Det är viktigt att 
tänka på att alla råd representerar en mångfald av behov, perspektiv och synpunkter. 

Ordförande tackar samtliga för deras medverkan och avrundar punkten.  

§32  
Val av ledamot till arbetsutskottet  
Ordförande föreslår att Malin Petersson ersätter Ida Hansson i rådets arbetsutskott (AU).  

Beslut  
Göteborgs Stads råd för funktionsrätt beslutar att utse Malin Petersson till ledamot i 
rådets arbetsutskott.  

§33  
Återrapportering utvecklingsområden GRF 2025             

Rådssamordnaren presenterar några förslag som arbetsutskottet har enats om när de gäller 
rådets fortsatta arbete med de identifierade utvecklingsområdena för 2025. Stina 
Ogbonnaya föreslår att hon bjuder in grundskoleförvaltingen till något av rådets 
sammanträden under hösten för att ha en dialog om hur de arbetar för att stärka barn och 
unga med funktionsnedsättningars möjligheter till delaktighet. Ett annat förslag är att 
undersöka möjligheten att rådet gemensamt besöker någon anpassad grundskola i 
Göteborg.  

Rådet är positiva till båda förslagen.  

Vidare berättar samordnaren att arbetsutskottet planerar att ha arbetsmarknadsfrågor som 
tema på rådets sammanträde i maj. Till det mötet är handläggarna som arbetar med 
budgetuppdraget att Göteborg ska bli en bättre arbetsgivare för personer med 
neuropsykiatriska diagnoser (NPF) inbjudna. Stina Ogbonnaya arbetar även för att få med 
medarbetare från några av stadens bolag.  
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Denise Nydén Cresso påpekar att det inte bara är en utmaning att få ett arbete i Göteborgs 
Stad, utan även att behålla sitt arbete efter att exempelvis ha drabbats av en 
synnedsättning.  
 
När det gäller förslagen som handlade om kompetensutveckling berättar samordnaren att 
hon undersöker möjligheten att anordna en gemensam föreläsning för ledamöterna i GRF 
och Råd för funktionsstödsfrågor om LSS. Stina Ogbonnaya återkommer med mer 
information. Stina för även en dialog med handläggare på stadsledningskontoret om att 
bjuda in dessa till ett möte med rådet för att samtala om ärendeprocessen och aktiv 
involvering.  
 
När det gäller det öppna mötet föreslår arbetsutskottet flera olika aktiviteter, bland annat 
att rådet medverkar på årets upplaga av West Pride. Samordnaren meddelar att rådet 
skulle kunna stå i Göteborgs Stads tält på kvällen den 14 juni. Rådet skulle även kunna 
bjuda in till ett öppet möte i samband med Internationella funktionshindersdagen 3/12.  
 
Flera ledamöter anser att det är lite kort framförhållning för att det ska vara aktuellt för 
rådet att medverka på West Pride i år.  

Beslut  
Göteborgs Stads råd för funktionsrätt beslutar att avvakta med att delta på West Pride till 
nästa år.  

§34     
Nytt datum för sammanträde i maj                                                                     

Beslut  

Göteborgs Stads råd för funktionsrätt beslutar att ändra datum för sammanträdet i maj till 
den 27/5.  

§35     
Övriga frågor  

a) Marknadsföring av kommunstyrelsens rättighetsbaserade råd 
Tord Hansson konstaterar att det är få utöver de som sitter i råden som känner till att 
forumen finns. Tord föreslår att rådssamordnarna undersöker möjligheten att få med 
en artikel i Vårt Göteborg om de rättighetsbaserade råden.  

Rådet är positiva till förslaget.  

Stina Ogbonnaya ställer frågan till de andra rådssamordnarna.    
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Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 8 (9) 

b) Dialogmöten om Göteborgs Stads plan för arbetet mot hedersrelaterat våld och 
förtyck 

Stina Ogbonnaya informerar om att socialförvaltning centrum kommer att bjuda in 
ledamöterna från samtliga rättighetsbaserade råd till dialogmöten om ny plan för 
arbetet mot hedersrelaterat våld och förtryck.  Stina har inte fått de exakta datumen 
för mötena ännu, men har fått information om att det kommer att bli någon gång i 
början av maj. Göteborgs Stads plan för arbetet mot hedersrelaterat våld och förtyck 
har remitterats till rådet. Sista svarsdag är den 1 juli.  

Annika Lindström och Malin Petersson är intresserade av att medverka på 
socialförvaltnings centrums dialogträff om planen. Möjligen finns det fler som är 
intresserade av att delta som inte är på plats på dagens möte? Stina Ogbonnaya tar på 
sig att kontakta dessa.  

Rådet enas om att avsätta tid på nästa sammanträde för att diskutera remissen inför att 
ledamöterna deltar på socialförvaltning centrums dialogträff.  

Beslut  
Göteborgs Stads råd för funktionsrätt beslutar att diskutera Göteborgs Stads plan för 
arbetet mot hedersrelaterat våld och förtyck på nästkommande sammanträde i april.  

§36 
Mötet avslutas    

Ordföranden tackar för dagens möte och avslutar sammanträdet.  

 

 

 

Underskrifter 

Sekreterare                                        
Stina Ogbonnaya  

 

 

Ordförande 
Annika Lindström 

  

Justerande   
 Anders Andersson  
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Hållbar stad – öppen för världen

Uppföljning av valet till 
Europaparlamentet

Frida Nowotny



Hållbar stad – öppen för världen

Valnämndens uppdrag

• Valnämnden är lokal valmyndighet 
– genomför allmänna val 
 utser röstmottagare
 ser till att det finns vallokaler
 förtidsröstningen

– ansvarar för den preliminära räkningen av rösterna

• Valnämnden ska ha beredskap för att kunna 
genomföra ett extraval inom 3 månader



Hållbar stad – öppen för världen

Organisation

• Valnämnden består av 9 ledamöter och 9 ersättare. Samtliga partier i 
kommunfullmäktige är representerade.

• Valkansliet består av fyra heltidsanställda. Inför valet utökas kansliet med 
visstidsanställd personal.

• Viss stöttning från andra förvaltningar, främst Stadsledningskontoret



Hållbar stad – öppen för världen

Tillsammans

• 393 valdistrikt i 180 byggnader på valdagen, 
(varav 353 valdistrikt är i stadens lokaler)

• Ca 2700 röstmottagare på valdagen

• 26 förtidsröstningslokaler i bibliotek, kulturhus, 
Nordstan och Frölunda Torg

• 220 röstmottagare arbetar under 18 i 
förtidsröstningen

"Val är inget man 
gör ensam. Det 

gör vi tillsammans"
Anna Nykvist, 

Kanslichef Valmyndigheten



Hållbar stad – öppen för världen

När, var och hur kunde man rösta?

På valdagen den 9 juni 2024 Hela landet 22 maj – 9 juni För de som inte kan ta sig till en vallokal

Under förtidsröstningsperioden Röstmottagning på VoB och 
Ambulerande röstning

I en vallokal



Hållbar stad – öppen för världen

Statistik

• Antalet röstberättigade i Göteborgs kommun i 
EU-valet var 450 616 personer. Antal 
röstande var 251 083. Valdeltagandet för 
Göteborg är något högre jämfört med 
rikssnittet. 

• Över 50% förtidsröstade

• 843 roster togs emot på VoB, häkte, sjukhus

• 110 hembesök

2014 2019 2024
Göteborg 54,61 % 55,59 % 55,72 % 

(+0,13)

Sverige 51,07 % 55,27 % 53,39 % 
(-1,88)



Hållbar stad – öppen för världen

Stora skillnader 

Valdistrikt Valdeltagande Valdistrikt Valdeltagande

Västra Hisingen, Svarte 
mosse

20,99% Västra Göteborg, 
Osberget

79,18%

Nordöstra Göteborg, 
Hjällbo Södra

21,46 % Östra Centrum, 
Björkekärr Södra

78,49%

Nordöstra Göteborg, 
Eriksbo Östra

21,75 % Västra Göteborg, 
Tångudden

76,09 %



Hållbar stad – öppen för världen

Tillgänglighet
• Lokaler

– Besiktigat lokaler
– Anpassningar, kilar och ramper
– Ljus- och förstoringshjälpmedel i alla lokaler

• Information
– Rösta.goteborg.se
– Tillgänglighetsdatabasen
– Broschyr för personer som behöver hjälp att 

rösta
– Utbildning av teamledare och röstmottagare i 

bemötande och inkludering
– Incidentrapportering, blev Förbättringsförslag

• Samverkan med intresseorganisationer 
m.fl.

• Teckenspråkstolk fanns på plats vissa tider



Hållbar stad – öppen för världen

Inför valen 2026

• Fortsätta ha fokus på att tillgängliggöra valen (fysisk tillgänglighet, kommunikation, 
utbildning)

• Följa upp förbättringsförslagen

• Förenkla rutiner och instruktioner

• Samverka med förvaltningar och intresseorganisationer m.fl.

• Digitala röstkort

• Information på röstkortet till alla väljare från Valmyndigheten om ambulerande 
röstmottagning



Hållbar stad – öppen för världen

Diskussion
Vad har ni för tankar, synpunkter, frågor, 
förbättringsförslag?



Hållbar stad – öppen för världen

Kontakt

Frida Nowotny
frida.nowotny@valkansliet.goteborg.se
Valnämndens kansli



Hållbar stad – öppen för världen

Folkhälsoarbete 
i Göteborg
Samverkan med 
Göteborgs stads råd för funktionsrätt

2025-02-24
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Uppdrag Utvecklingsledare Folkhälsa

• Beskriva folkhälsan i Göteborg, nivå och spridning av 
livsvillkor och hälsa

• Initiera samverkan mellan olika nivåer och olika 
huvudmän som kan göra skillnad

• Generella insatser som förbättrar folkhälsan och 
särskilda insatser som är riktade till de grupper som 
idag har den sämsta hälsan 

• Arbetet utgår ifrån det nationella folkhälsopolitiska 
målet om att minska skillnader i livsvillkor och hälsa 

• Tillsammans med våra kollegor i de andra 
stadsområdena har vi identifierat målgrupper med 
funktionsnedsättning som en prioriterad målgrupp 
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Pågående folkhälsoarbete

• Folkhälsoarbetet utgår från Staden och Regionens gemensamt prioriterade målområden (styrdokument) samt 
befolkningen lokala behov (behovsanalys)

• År 2024 kompletterades de lokala behovsanalyserna med en fördjupad målgruppsanalys över personer med 
funktionsnedsättnings livsvillkor, hälsa och behov

• Använt oss av Operativa gruppen vilket är ett samverkansforum där välfärdsförvaltningarna möts i 
folkhälsofrågor på stadsområdesnivå 

• Samlat in behov och workshoppat fram insatser att arbeta vidare med under 2025

• En idé handlade om att undersöka möjligheterna att skapa en referensgrupp som ett sätt att öka samverkan 
samt öka kunskapen om målgruppens behov vad gäller utformningen av tillgängliga arenor, aktiviteter och 
information 
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Dialog om fortsatt samverkan 

• Skapa en mindre referensgrupp för folkhälsofrågor?

• Delta på Operativa gruppens möte? 

7/3 tema: Föräldrastöd för föräldrar med egen funktionsnedsätting 
och/eller har barn med funktionsnedsättning 

16/5 tema: föräldrastöd för föräldrar med egen funktionsnedsättning 
och/eller barn med funktionsnedsättning

5/9 tema: Tillgängliggöra/Främja merutnyttjande av befintliga resurser, 
lokaler, anläggningar och kontakter för att nå ut bredare till målgruppen 

• Andra idéer? 
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Utvecklingsledare Folkhälsa Ellinor Öjersson och Isa Eklund-Berglöw
Socialförvaltning Centrum, Göteborgs Stad

Kontakt
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Färdtjänstens råd för 
funktionshinderfrågor
250331

Alireza G Alipour, Lejla Selman, 
Sophie Edler Hongelin, Daniel Sandberg, 
Patricia Anselmo, Birgitta Strandin
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Reglemente

• Syfte

• Arbetsuppgifter

• Sammansättning

• Organisation och arbetsformer
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Exempel på ärenden

• Nya avgiftssystemet för färdtjänsttaxor

• Frågor om budgetförslag

• Upphandling Serviceresor 2027

• Utredning om serviceresor i egen regi

• Uppdrag att utöka antalet fritidsresor inom färdtjänsten
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Funderingar och frågor?



Kontakt
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Ordförande, Färdtjänstens råd för funktionshinderfrågor
Alireza.GhanbarAlipour@srf.nu

Nämndsekreterare:
daniel.sandberg@stadsmiljo.goteborg.se

Planeringsledare
Sophie.edler.hongelin@stadsmiljo.goteborg.se

mailto:Alireza.GhanbarAlipour@srf.nu
mailto:daniel.sandberg@stadsmiljo.goteborg.se
mailto:Sophie.edler.hongelin@stadsmiljo.goteborg.se
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Reglemente för färdtjänstens råd 
för funktionshinderfrågor 

Syfte  
Färdtjänstens råd för funktionshinderfrågor är ett organ för samråd och ömsesidigt 
informationsutbyte mellan intresseorganisationer inom funktionshinderområdet och 
nämnd. Samrådet ska bidra till att förbättra kunskapen om levnadsvillkoren för personer 
med funktionsnedsättning och leda till ökad delaktighet och inflytande utifrån 
kommunala och nationella funktionshinderpolitiska mål. Nämnden ska lämna information 
till och inhämta synpunkter från rådet i frågor som kan beröra gruppen personer med 
funktionsnedsättning. Samråd ska ske tidigt i planeringsprocessen innan beslut fattas.  

Arbetsuppgifter  

Rådet har som uppgift att utifrån nämndens uppdrag;  

• bevaka frågor som påverkar livssituationen för personer med 
funktionsnedsättning  

• vara nämndens forum för samråd i planeringsprocesser som berör målgruppen  
• vara remissinstans för nämnden i frågor som rör målgruppen  
• till nämnden föreslå förändringar/förbättringsåtgärder  
• årligen avlämna rapport till nämnden med redovisning och utvärdering av rådets 

arbete Rådet behandlar inte ärenden som avser enskild person.  

Sammansättning  
Färdtjänstens råd för funktionshinderfrågor är organisatoriskt knutet till 
stadsmiljönämnden.  

Rådet består av ledamöter från intresseorganisationer inom funktionshinderområdet.  

Representanter från stadsmiljönämnden adjungeras till färdtjänstens råd för 
funktionshinderfrågor.  

Stadsmiljönämnden fastställer antalet ledamöter från intresseorganisationerna inom 
funktionshinderområdet och ersättare för dessa som ska ingå i rådet.  

Stadsmiljönämnden utser ledamöter och ersättare för mandatperioden på 
intresseorganisationernas förslag. Intresseorganisationerna i rådet bör sammantaget ha 
erfarenhetskunskap av svårigheter att;  

• röra sig  
• höra  
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• se  
• bearbeta, tolka och/eller förmedla information  
• tåla vissa ämnen  

Organisation och arbetsformer  
Rådet utser inom sig ordförande och vice ordförande. Rådet kan tillsätta ett arbetsutskott 
med uppgift att bereda och föreslå dagordning till rådets sammanträden. Till sekreterare i 
rådet och dess eventuella arbetsutskott förordnas tjänsteman från stadsmiljönämndens 
förvaltning. Rådet ska sammanträda minst sex gånger per år varav ett sammanträde i 
anslutning till nämndens budgetbehandling. Extra sammanträde ska hållas om rådets 
ordförande, vice ordförande, arbetsutskott eller mer än hälften av rådets ledamöter begär 
det.  

Skriftlig kallelse jämte föredragningslista utsändes till rådets ledamöter, ersättare och 
adjungerade senast 7 dagar före rådets sammanträden. Handlingar och beslutsunderlag 
ska delges rådets ledamöter och ersättare i god tid och på ett för alla tillgängligt sätt så att 
vidare information och beredning underlättas.  

Vid sammanträdet förs protokoll justerat av ordföranden samt en av rådet utsedd ledamot 
eller ersättare. Protokollsutdrag tillställs dem som är berörda av fattade beslut.  

Fullständiga protokoll ska delges ledamöter och ersättare i rådet, nämnd som rådet är 
knutet till, adjungerade som kallats till rådets sammanträde samt Göteborgs stads Råd för 
Funktionshinderfrågor.  

Fastställelse  
Reglementesmall för andra nämnders råd för funktionshinderfrågor fastställs av 
kommunfullmäktige. Respektive nämnd beslutar var för sig om att anta reglemente för 
det egna rådet.  

Ändring av reglemente  
Ändring av detta reglemente kan beslutas av stadsmiljönämnden.  

Utbildning  
Ledamöter och ersättare i rådet ska erhålla utbildning anpassad till rådets arbetsuppgifter.  

Ikraftträdande  
Detta reglemente gäller från 2025-03-21.  
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